To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: SURA DEVELOPMENT &

INVESTMENT PLC

Date: 06-01-2021 10:01:48 AM

Subject: Fayez Al Faouri Settlment

السادة هيئة الاوراق المالية

السادة بورصة عمان

اسم الشركة: سرَّى للتنمية والاستثمار

التاريخ: 06-01-202 AM 10:01:48

الموضوع: تسوية فايز الفاعوري

Referring to the request submitted by Dr. Nofan Al–Ajarmah, the legal representative of Mr. Fayez Al–Faouri, which was submitted on Tuesday 5/1/2021 regarding the implementation period of the settlement agreement that was concluded on 7/9/2020 and ends on 5/1/2021, the request intended to extend it for an additional two months and until 7/3/2021, in order to complete the essential legal procedures. We inform you the Chairman of the Board of Directors, Dr. Suhail Magableh approval on the request which was submitted on the above date, according to the authority granted to him by the extraordinary general assembly held on 7/9/2020 . Attached the Chairman Approval

اشارة الى الطلب المقدم من المحامي الدكتور نوفان العجارمة الوكيل القانوني للسيد فايز الفاعوري والمقدم يوم الثلاثاء بتاريخ المبرمة بتاريخ 2020/9/7 والتي تنتهي بتاريخ حتى تاريخ 2021/3/7 والتي تنتهي بافافيين حتى تاريخ 2021/3/7 وذلك لاستكمال الاجراءات القانونية، نعلمكم بموافقة رئيس مجلس الادارة الدكتور سهيل مقابلة على الطلب المقدم اعلاه وذلك بموجب الصلاحية الممنوحة له من الهيئة العامة غير العادية والمنعقدة بتاريخ

05-01-2021 05-01-2021

Please accept our sincere thanks and

appreciation.

Name: Ahmad Khader Alghoul Position: Managing Director وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Ahmad Khader Alghoul المنصب: المدير الادارى